
Key Fact Statement Form  
(Fixed/ Time Deposit Account)

Reference No:

Date:

Place: 

Product Description

“Fixed Deposit Accounts” is a Term Deposit Account that offer you the option to invest in a choice of currencies at 
different tenors to suit your requirements. 

Key Product Feature/ Characteristics 

•	  Attractive interest rates as per Bank’s offer and subject to approval.
•	 Can be opened in OMR, US Dollars, Sterling Pounds, Euro and other major currencies.
•	 Interest of the Fixed Deposit can be paid on monthly, quarterly, half-yearly and annually basis.
•	 Minimum opening deposit amount of OMR 1,000 or equivalent in other foreign currencies.
•	 Minimum period of deposit 1 week & maximum 60 months.
•	 “Overdraft” facility against Fixed Deposit. 

Consequences in relation to failure to comply with the terms of the contract

•	  In the event of Fixed Deposit premature closure, the bank will levy a penalty either equal to 1% on the contracted 
interest rate or 1% on the prevailing interest rate for the month of pre-closure, whichever is lower

Price and Return Disclosures

•	 Attractive interest rates as per Bank’s offer and subject to approval.
•	 For other fees and charges related to this product, please refer to the Bank Tariff sheet. 

Terms and Conditions of the Bank

Please refer to the comprehensive Terms and Conditions listed in Account Application   

Terms and Conditions (Specfied for the product)

•	 �The Fixed Deposit features will be automatically renewed based on customer instruction in the application form, 
otherwise the Fixed Deposit will be renewed at the current card rate of the bank after following up with the 
customer on the same without any response. 

•	  Upon Fixed Deposit Maturity, the fund collateral against Credit Card facility (if any) will be liened/ blocked until 
Credit Card is being settled. 

•	  Upon Fixed Deposit Maturity, the Overdraft facility associated with the product (if any) have to be closed before 
the maturity of the Fixed Deposit.

Customer Signature and Consent Date



 استمارة بيانات
)حساب الوديعة الثابتة( 

الوصف

"حساب الوديعة الثابتة" هو حساب وديعة لفترة محددة، يوفر لك خيار الاستثمار في مجموعة مختارة من العملات 
لفترات مختلفة تناسب متطلباتك. 

المزايا الرئيسية 

·	 أسعار فائدة جذابة وفقاً لما ورد في عرض البنك، خاضعة للموافقة.
·	 يمكن فتح الحساب بالريال العماني والدولار الأمريكي والجنيه الإسترليني واليورو والعملات الرئيسية الأخرى.
·	 تدفع الفائدة للوديعة الثابتة على أساس شهري، أو ربع سنوي، أو نصف سنوي، أو سنوي.
·	 الحد الأدنى لفتح الحساب 1,000 ريال عماني أو ما يعادلها بالعملات الأجنبية الأخرى.
·	 الحد الأدنى لفترة الإيداع أسبوع واحد والحد الأقصى 60 شهرا.
·	 تسهيلات »السحب على المكشوف« مقابل الوديعة الثابتة.

الغرامات المترتبة على عدم الامتثال للشروط والأحكام

·	 في حالة الإغلاق المبكر للوديعة الثابتة، سيقوم البنك بفرض غرامة تعادل 1% على سعر الفائدة المتعاقد عليه أو %1 
على سعر الفائدة الحالي للسوق للشهرالذي حدث فيه الإغلاق، أيهما أقل

الرسوم والعوائد

·	 أسعار فائدة جذابة وفقاً لما ورد في عرض البنك، خاضعة للموافقة.
·	 لمعرفة الرسوم والتكاليف الأخرى المتعلقة بهذا المنتج، يرجى الاطلاع على لائحة رسوم البنك.  

شروط وأحكام البنك

يرجى الاطلاع على كامل الشروط والأحكام الواردة في استمارة فتح الحساب.

الشروط والأحكام )المحددة للمنتج(

·	 يتم تجديد الوديعة الثابتة تلقائياً وفقاً لتعليمات العميل في استمارة الطلب، وإلا سيتم تجديد الوديعة الثابتة وفقاً للائحة 
أسعار البنك الحالية بعد المتابعة مع العميل وعدم الحصول على أي رد. 

·	 عند استحقاق الوديعة الثابتة، سيتم حجز قيمة بطاقة الائتمان من الحساب حتى تتم تسوية البطاقة. )إن وجدت( 
·	 عند استحقاق الوديعة الثابتة، يجب إغلاق تسهيلات السحب على المكشوف قبل استحقاق الوديعة الثابتة. )إن وجد(

توقيع العميل وموافقته التاريخ

رقم المرجع:

التاريخ:

المكان: 


